
PROTOKÓŁ  NR  8/2005 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony 

Środowiska i Ładu Publicznego w dniu 13.09.2005 r. 

 

 

Obecni: 

Według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 do protokołu). 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Podsumowanie czasu wolnego.  

2. Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w szkołach – alkohol, narkotyki.  

3. Sprawy bieżące. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr 7/2005 z posiedzenia komisji w dniu 

26.07.2005 r.  

 

 

Przewodniczący komisji – Krzysztof Mańka na wstępie przywitał 

zaproszonych gości, Zastępcę Burmistrza oraz członków komisji. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji w temacie dotyczącym podsumowanie 

organizacji czasu wolnego kolejno udzielił głosu: 

- Dyrektorowi BOK, która omówiła realizację programu zajęć                 

dla dzieci i młodzieży w okresie wakacji, które były prowadzone                

w Kino-Teatrze „Jutrzenka”, Świetlicy Środowiskowej przy               

ul. Remizowej oraz Domu Kultury „GAMA”. 
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- Zastępcy Burmistrza, który zapoznał z pisemnie opracowaną 

przez Głównego Specjalistę Referatu Sportu i Rekreacji 

informacją dotyczącą podsumowania okresu letniego (informacja 

stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

 

- Dyrektorowi OE, która przedstawiła rozliczenie organizacji 

wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii letnich 2005 roku, 

według pisemnie opracowanego materiału, stanowiącego zał. nr 3 

do protokołu. 

 

- Komendantowi Straży Miejskiej, który przedstawił 

podsumowanie czasu letniego na podstawie interwencji 

podejmowanych przez funkcjonariuszy Straży Miejskiej (zał. nr 4 

do protokołu).   

 

- Przedstawicielowi Komisariatu Policji w Lędzinach – asp. 

sztab. Z. Buchała, który poinformował o działaniach 

profilaktycznych, jakie były prowadzone w ramach akcji                 

pn. „bezpieczne wakacje’2005”. Ponadto omówił dane dotyczące 

przestępczości i demoralizacji nieletnich w okresie od 01 stycznia 

do 31 sierpnia 2005 r., według pisemnie opracowanego materiału 

stanowiącego zał. nr 5 do protokołu.  

 

Po dyskusji, w której udział wzięli radni: P. Major, A. Bibrzycki,                 

J. Hadryan komisja przyjęła do wiadomości powyższe informacje.  
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Ad. 2. 

Przedstawicielki szkół: Gimnazjum Nr 1 – Pani S. Słocińska; 

Gimnazjum Nr 2 – Pani B. Latocha; Szkoła Podstawowa Nr 1 – Pani          

P. Trzcionka; Szkoła Podstawowa Nr 3 – Pani G. Długosz 

poinformowały o prowadzonych działaniach mających na celu ochronę 

uczniów przed kontaktem z alkoholem i narkotykami, w tym m.in.: 

- pełnionych dyżurach przez nauczycieli w czasie przerw na 

korytarzach, 

- prowadzonych rejestrach osób wchodzących i wychodzących            

ze szkół, 

- organizowanych pogadankach na temat bezpieczeństwa, 

- realizowanych programach profilaktycznych. 

 
Z kolei przedstawiciel Komisariatu Policji w Lędzinach – asp. sztab.          

Z. Buchała przekazał informacje dotyczące współpracy z dyrekcjami 

szkół oraz prowadzonych w szkołach prelekcjach na temat narkomanii, 

alkoholizmu oraz odpowiedzialności karnej.  

 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni oraz zaproszenie goście 

m.in.: 

- zwrócono uwagę na brak reakcji dorosłych na niewłaściwe 

zachowanie dzieci i młodzieży, 

- poruszono sprawę monitoringu miasta, 

- zgłoszono potrzebę częstszych patroli policji w newralgicznych 

punktach miasta, 

- zasygnalizowano o łatwym dostępie dzieci i młodzieży do napojów 

alkoholowych,  

- poruszono sprawę patroli obywatelskich i kwestie procedur z tym 

związane, 

- zgłoszono problem przepełnionych autobusów, 
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W podsumowaniu dyskusji na powyższy temat komisja przyjęła 

jednogłośnie następujące wnioski: 

 

Wniosek 1 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

wnioskuje do Burmistrza Miasta o przyspieszenie prac nad 

monitoringiem obiektów oświatowych – szkół podstawowych                        

i gimnazjów wraz z przyległymi terenami. 

 
Wniosek 2  

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

wnioskuje do Burmistrza Miasta o przygotowanie uchwały Rady 

dotyczącej organizacja imprez masowych bez sprzedaży napojów 

alkoholowych. 

 

 

Ad. 3. 

W ramach spraw bieżących: 

a/ Radna J. Siemianowska  

- zgłosiła potrzebę załatania dziur na chodniku w rejonie 

skrzyżowania ul. Warszawska - Wawelska (obok posesji Pani 

Bula), 

- zasugerowała, by ze względu na zalegający pył przynajmniej              

2 razy w tygodniu przemyć skrzyżowanie. 

 
b/ Radny S. Kulski zgłosił potrzebę wyregulowania sygnalizacji 

świetlnej na skrzyżowaniu ulic Chemików – Krakowska.  
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c/ Zastępca Burmistrza poinformował, że na najbliższą sesję Rady 

zostanie skierowany projekt uchwały w sprawie dodatkowego 

zgłoszenia w 2005 roku wniosków do dofinansowania ze środków 

„Funduszu dla Śląska” na następujące zadania: 

- „Modernizacja dróg Bierunia Starego – ul. Szostka i Łowiecka”, 

- „Przebudowa linii napowietrznej nN w Bieruniu przy ulicy 

Bojszowskiej”. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

 

Ad. 4. 

Protokół Nr 7/2005 z posiedzenia komisji w dniu 09.06.2005 r. został 

przyjęty bez uwag w wyniku głosowania przy 10 głosach za,                      

1 wstrzymującym.  

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 
Janina Berger 

 

 

 

 

 

 

 




